
Sammanfattning 
Söderbärke hembygdsförening styrelsemöte 5 oktober 2021  

Under mötet gav tidigare kassören, nuvarande ordföranden Jan Norlén, en kort men 
uppskattad lektion i hur vi enkelt kan läsa och förstå de ekonomiska rapporterna 
balansrapport, resultatrapport och kostnadsställen. 

I övrigt är hösten en för föreningen jämförelsevis lugn period. Istället drar planering inför 
kommande säsong igång. 

Höststädning och stängning av hembygdsgården, sånär som ytterligare en omgång 
gräsklippning och kontroll av bryggan, är avklarad. Planering av den årliga höstfesten är på 
gång efter att med anledning av corona-pandemin varit inställd två senaste åren. 

En ”att-göra-lista” för hösten, vintern och kommande säsong beslutades tas fram. Det 
beslutades också att vi ska bilda en programkommitté och att vi ska börja använda ett 
gåvobrev som ett avtal mellan givare och mottagare när föreningen får saker skänkta. 

Hembygdsföreningen kommer att delta i julmarknaden i Parken i december. 
Vidare ska vi under vintern ta fram en plan för hur vi ska marknadsföra hembygdsgården och 
föreningen aktiviteter riktade mot allmänheten. 

Sammanfattat av Anna Falkengren 
Sekreterare 


